

SPECIAL EVENTS ÉVÉNEMENTS HORS SAISON

CHRISTMAS SINGALONG CHANT DE NOËL

DEC 7 DÉC • 2 PM | 14 H

This popular fundraising event returns for the third year. Sing Christmas favourites alongside CSO choristers.

Cet événement populaire de collecte de fonds revient pour la troisième année. Venez chanter les classiques de Noël avec les choristes du CSO!

An optional donation purchases your special request / Un don optionnel vous permet de commanditer votre demande spéciale.

Call / Composez: 613-798-7113.

➤ RIDEAU PARK UNITED CHURCH
2203 PROM. ALTA VISTA DRIVE

Tickets / Billets - 20 • Child / Enfants - Free / Gratuit

HANDEL'S MESSIAH LE MESSIE DE HAENDEL

DEC 17 & 18 DÉC - 7PM | 19 H

with the / avec le
NATIONAL ARTS CENTRE
CENTRE NATIONAL DES ARTS

www.nac-cna.ca

ABOUT / À PROPOS DES CSO



Since 1964, the Cantata Singers have been bringing choral music to our nation's capital and beyond, with hundreds of concerts and thousands of works from all over the world. The choir's annual concert series presents innovative programmes of a wide variety of classical and contemporary music. This season we celebrate ten years of joyous music-making with our Artistic Director Andrew McAnerney.

Depuis 1964, les Cantata Singers ont apporté la musique chorale à notre capitale nationale et au-delà, avec des centaines de concerts et des milliers d'œuvres du monde entier. La saison annuelle du chœur offre une programmation novatrice présentant une vaste gamme d'œuvres classiques et contemporaines. Cette saison, nous célébrons dix ans de musique joyeuse avec notre directeur artistique Andrew McAnerney.

Many thanks to our
generous supporters!

Merci à nos
généreux mécènes!

Please visit our website to find out about volunteer opportunities, to make a donation or to sponsor a concert.

Visitez notre site web pour en apprendre davantage sur les occasions de bénévolat, les dons ou le parrainage d'un concert.

CONTACT US | POUR NOUS JOINDRE

Cantata Singers of Ottawa
PO Box 71096 Laurier West RPO
Ottawa, ON K2P 2L9

www.cantatasingersottawa.ca
613.798.7113



2025
2026

CONCERT SERIES
SÉRIE DE CONCERTS



CANTATA SINGERS

of OTTAWA



Choral Singing Re-imagined!
Le chant choral re-inventé!

Dear music lovers,

I am delighted to invite you to the Cantata Singers' 62nd season, three concerts to indulge in choral beauty. We start with one of the highlights of the choral romantic repertoire, Johannes Brahms' German Requiem accompanied by piano four hands. In Magnificat we will explore musical settings of Mary's canticle across the centuries. And, we will transport you to 17th century London with the great music of Henry Purcell. We are delighted to be collaborating again with the National Arts Centre, The Ottawa Baroque Consort, and numerous talented local musicians. I look forward to seeing you at one of our concerts.

Sincerely,

Andrew McAnerney

CSO ARTISTIC DIRECTOR

Chers mélomanes,

Je suis ravi de vous inviter à la 62e saison des Cantata Singers, trois concerts pour vous enivrer de la beauté du chant choral. Nous commencerons par l'un des chefs-d'œuvre du répertoire choral romantique, le Requiem allemand de Johannes Brahms, accompagné au piano à quatre mains. Dans Magnificat, nous explorerons les mises en musique du cantique de Marie à travers les siècles. Et, nous vous transporterons à Londres du XVIIe siècle avec la grande musique de Henry Purcell. Nous sommes ravis de collaborer à nouveau avec le Centre national des Arts, Le Consort baroque d'Ottawa et de nombreux musiciens locaux talentueux. Au plaisir de vous voir à l'un de nos concerts.

Cordialement,

Andrew McAnerney

DIRECTEUR ARTISTIQUE, CSO

EIN DEUTSCHES REQUIEM



A masterpiece of choral repertoire, Brahms' German Requiem offers calm, solace and inspiration. CSO is joined by soprano Susan Elizabeth Brown, baritone Ryan Hofman and piano for 4 hands with Jennifer Loveless & Roland Graham.

Chef-d'œuvre du répertoire choral, le Requiem allemand de Brahms offre calme, réconfort et inspiration. Le CSO est accompagné de la soprano Susan Elizabeth Brown, du baryton Ryan Hofman, et au piano à quatre mains avec Jennifer Loveless et Roland Graham.

NOVEMBER 9 NOVEMBRE • 2025
4 PM • 16 H

CHRIST CHURCH CATHEDRAL | CATHÉDRALE CHRIST CHURCH
414 RUE SPARKS STREET

Premium / Prémium 50 • Adult / Adultes 30
Senior / Aînés 25 • Student / Étudiants 10

MAGNIFICAT: THE CANTICLE OF MARY MAGNIFICAT: LE CANTIQUE DE MARIE



This concert explores the evolution of Magnificat settings, including Palestrina, Rachmaninoff and Arvo Pärt. Commentary will provide historical context and background to the composers and text.

Ce concert explore l'évolution des arrangements du Magnificat, notamment ceux de Palestrina, Rachmaninov et Arvo Pärt. Des commentaires fourniront le contexte historique et des informations générales sur les compositeurs et le texte.

MARCH 22 MARS • 2026
3 PM • 15 H

ST. JOSEPH'S CHURCH | ÉGLISE SAINT-JOSEPH
174 RUE WILBROD STREET

Premium / Prémium 50 • Adult / Adultes 30
Senior / Aînés 25 • Student / Étudiants 10

PERFECT PURCELL PURCELL PARFAIT



Sacred and profane works from the legendary English composer Henry Purcell, accompanied by The Ottawa Baroque Consort. Music Purcell wrote for the chapel royal, theatrical productions, state occasions, and in celebration of music itself.

Œuvres sacrées et profanes du légendaire compositeur anglais Henry Purcell, accompagnées par Le Consort baroque d'Ottawa. Purcell a composé pour la chapelle royale, des productions théâtrales, des occasions d'État et pour célébrer la musique elle-même.

MAY 24 MAI • 2026
3 PM • 15 H

ST. JOSEPH'S CHURCH | ÉGLISE SAINT-JOSEPH
174 RUE WILBROD STREET

Premium / Prémium 60 • Adult / Adultes 40
Senior / Aînés 35 • Student / Étudiants 10